



救世軍 港澳軍區
The Salvation Army
 Hong Kong and Macau Command

愛祝福利是封慈善義賣 2020 訂購表格

Share Blessings Red Packet Sale unit order form

轉眼間農新年快到，「愛祝福利是封慈善義賣」再次回歸，兩款Superkids造型利是封配上十句獨特的賀詞貼紙，讓您為親友送上度身訂造的祝福。現只需填妥以下表格，就可以將新年的喜悅及祝福與親友分享！數量有限，訂購從速！

Chinese New Year is coming, Share Your Blessings Red Packet Sale is back! These red packets come with cute Superkids design and 10 unique blessings sticker for you to spread the new year blessings with your loved one. Simply fill in the form and return to Development Department, enjoy the Chinese New Year filled with joy and blessings!

查詢電話 Tel: 2783 2323 傳真 Fax: 2783 0363 電郵 Email: ds@hkm.salvationarmy.org



慈善價 CHARITY PRICE	 X10	 X20	 X60
	HK\$30	HK\$50	HK\$100

物料 Material : 157g 光粉紙 Glossy Art Paper
 尺寸 Size: 8.5cm x 10.4cm

請購方式：於 2020 年 1 月 17 日(五)前填妥以下表格，透過自動櫃員機轉帳至以下戶口，付款後請連同轉帳收據電郵至 ds@hkm.salvationarmy.org 或傳真至 27830363

Order Method: By direct deposit to bank account of The Salvation Army listed below, and return the completed form together with the bank in slip via email ds@hkm.salvationarmy.org or fax before 17 January 2020 (Friday)

銀行戶口 Bank Account:
 匯豐銀行 HSBC 168-225530-001
 中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong) 012-878-1-061887-6

凡總金額滿 800 元或以上，可享一次免費工商業地址/智能櫃送貨服務（離島及港外地區除外）。若總金額少於 800 元，可到救世軍總部領取或安排速遞服務(需資付運費)。

Free delivery service to commercial districts/EF Locker is available for an order of HK\$800 or above. For an order of less than HK\$800, please pick up at The Salvation Army Headquarter or by Courier (Freight Collect).

愛祝福利是封慈善義賣 2020 訂購表格

Share Blessings Red Packet Sale unit order form

聯絡人資料 Contact Person Information

公司/機構名稱 Name of Corporate : _____

聯絡人 Contact Person : _____

電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

地址 Address : _____

訂購資料 Order Information

姓名 Name (請以正楷英文填寫) (Please fill in with BLOCK letters)	10個pcs 每包\$30/per pack (單價Each @\$2.5)	20個pcs 每包\$50/per pack (單價Each @\$2.25)	60個pcs 每包\$100/per pack 單價Each @\$1.5	總款項 Total Amount
<i>e.g. Chan Tai Man</i>	2	4	1	HK\$360
總數 Total				

地址 Address : 油麻地永星里 11 號 6 樓 6/F, 11 Wing Sing Lane, Yaumatei

電郵 Email: ds@hkm.salvationarmy.org

傳真 Fax : 2783 0363

電話 Tel: 2783 2323